
Oświadczenie złożone 
przez senatora Jarosława Obremskiego 

na 19. posiedzeniu Senatu 
w dniu 18 października 2012 r. 

Oświadczenie skierowane do ministra rolnictwa i rozwoju wsi Stanisława Kalemby 

Szanowny Panie Ministrze! 
Na początku października tego roku pojawiły się w internecie doniesienia – których prawdziwości nie je-

stem w stanie zweryfikować, a które wzbudziły wielki niepokój u mieszkańców mego okręgu i rodzą liczne 
pytania – jakoby ministerstwo rolnictwa zostało sponsorem prognozy pogody w niektórych stacjach grupy 
TVN. Czy informacje te są prawdziwe?  

A jeśli tak, to jakie kwoty zostały przeznaczone na ten cel? I jaki cel ministerstwo chciało osiągnąć, wy-
kupując tego typu przestrzeń medialną? Czy został on osiągnięty? Dlaczego ministerstwo, wiedząc, że w 
Polsce działa borykająca się z problemami finansowymi telewizja publiczna, zostaje sponsorem audycji w 
telewizji prywatnej? 

Z wyrazami szacunu 
Jarosław Obremski 




